

Title (en)

Contact device for vacuum circuit breaker.

Title (de)

Kontaktanordnung für Vakuumschaltröhren.

Title (fr)

Dispositif de contact pour interrupteur à vide.

Publication

**EP 0456140 A2 19911113 (DE)**

Application

**EP 91107265 A 19910504**

Priority

DE 4015135 A 19900511

Abstract (en)

A contact device for electrical vacuum circuit breakers is fitted with cup-shaped contacts which are arranged coaxially with respect to one another and whose cylindrical wall, which is connected to the cup base and acts as a contact support, is split into webs by slots running obliquely with respect to the axis of rotation of the contact, and the end of the cylindrical wall is covered with a disc-shaped or annular contact element, and the slots are bridged by means of a bracket which is a poor conductor in comparison with the contact support. In order to obtain a bracket which has a small cross-section, satisfies all the requirements and is easy to produce, it is provided for said bracket to be constructed from a cylindrical pin (27) which is inserted in a hole (26) in the cylindrical wall (17, 18), which hole extends approximately parallel to the axis of rotation (23) of the contact (11, 12), the pin (27) - seen in the insertion direction - engaging in a blind hole in the web part of that side of the slot or slots (22) and being fixed in the opposite web part, in which it engages first, mechanically bridging the slot or slots. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Kontaktanordnung für elektrische Vakuumschaltröhren ist mit koaxial zueinander angeordneten Topfkontaktstücken ausgestattet, deren an den Topfboden sich anschließende, als Kontaktträger fungierende Zylinderwand durch zur Rotationsachse des Kontaktstückes schräg verlaufende Schlitze in Stege aufgeteilt und die Stirn der Zylinderwand mit einem scheiben- bzw. ringförmigen Kontaktlement abgedeckt ist und daß die Schlitze mittels einer, gegenüber dem Kontaktträger schlechter leitenden Stütze überbrückt sind. Um eine Stütze mit geringem Querschnitt, die allen Anforderungen gerecht wird und leicht herzustellen ist, zu erhalten, ist vorgesehen, diese von einem zylindrischen Stift (27) zu bilden, der in einer annähernd parallel zur Rotationsachse (23) des Kontaktstückes (11, 12) sich erstreckenden Bohrung (26) der Zylinderwand (17, 18) eingesetzt ist, wobei der Stift (27) - in Einschieberichtung gesehen - in dem Stegteil jenseits der bzw. des Schlitzes (22) in ein Sackloch eingreift und in dem gegenüberliegenden Stegteil, in das er zuerst eingreift - den bzw. die Schlitze mechanisch überbrückend - festgesetzt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**H01H 33/66**

IPC 8 full level

**H01H 33/664 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**H01H 33/6642 (2013.01)**

Cited by

CN109671590A; CN112397341A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0456140 A2 19911113; EP 0456140 A3 19920408; DE 4015135 A1 19911114; DE 4015135 C2 19950727; DE 9007343 U1 19911219**

DOCDB simple family (application)

**EP 91107265 A 19910504; DE 4015135 A 19900511; DE 9007343 U 19900511**